

Homework for Level Two

Date due : 23/02/2025

الواجب البيتي للمستوى الثاني

تاريخ التسليم : 2025/02/23

التربية الإسلامية (Islamic Education)

- مراجعة الآيات (1 - 6) من سورة الكافرون على الصفحة 603 من جزء عمّ للتسميع داخل الفصل والتأكد من الحفظ والاستيعاب .
- مراجعة دعاء (أذا نسينا البدء بسم الله) ص108 من كتاب الإسلامية 2 للتأكد من الحفظ والاستيعاب.
- مراجعة دعاء قبل الاكل على الصفحة 86 من كتاب الإسلامية 2 للتأكد من الحفظ والاستيعاب .
- مراجعة دعاء بعد الاكل على الصفحة 87 من كتاب الإسلامية 2 للتأكد من الحفظ والاستيعاب .
- مراجعة موضوع (عقوق الوالدين) على الصفحات 101 - 104 من كتاب الإسلامية 2 للتأكد من الاستيعاب .
- مراجعة حديث (ألا أنبئكم بأكبر الكبائر...) على الصفحة 101 من كتاب الإسلامية 2 للتأكد من الحفظ والاستيعاب .
- اجبوا عن الأسئلة أدناه :
- Revise Ayas (1- 6) from Surat (Al-Kafiroon) on P.603 in Juzu' Amma to recite in the classroom to verify memorization and understanding .
- Revise Du'a "Upon Forgetting " on P.108 in the Islamic Education Book-Step 2 to verify memorisation and understanding.
- Revise Du'a " Before Eating " on P.86 in the Islamic Education Book-Step 2 to verify memorisation and understanding.
- Revise Du'a " After Eating " on P.87 in the Islamic Education Book-Step 2 to verify memorisation and understanding.
- Revise the topic of "Displeasing the Parents is a Great Sin " on P.101 in the Islamic Education Book – Step 2 to verify understanding .
- Revise Hadith " Ala unabbikum bi akbar al – kabaa;ir" on P.101 in the Islamic Education Book-Step 2 to verify memorisation and understanding.
- Answer the following questions:

A- List four etiquettes we use while eating?

- 1 -
- 2 -
- 3-
- 4-

B-- What are the dearest deeds to Allah (SWT)? And What are the greatest sins ?

The dearest deeds are;

.....
.....

And the greatest sins are;

.....
.....

C- Finish the following Hadeeth (Upon Forgetting) in Arabic:

..... بسم الله

